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Artikelnummer 
Article No. 

 

1000700  
  
Ursprungsland 
Country of Origin 

Warennummer 
Tariff Code 

Deutschland 95069190 
 

Gymnastikreifen aus Holz, Ø 60 cm 
Wooden gymnastic hoop, Ø 60 cm 

 
Wir bestätigen, dass das Produkt den folgenden EU-Anforderungen und Verordnungen entspricht:  
We confirm that the product complies with the following EU directives and regulations:  

Die Artikel erfüllen alle Anforderungen für die CE-Kennzeichnung  
Items comply with all requirements for CE marking 

☒ Ja/Yes  ☐ Nein/No  
 

Richtlinie zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten über die „Sicherheit von Spielzeug“ 2009/48/EG  
Directive 2009/48/EC of the European Parliament and of the Council of 18 June 2009 on the safety of toys  

☒ Ja/Yes  ☐ Nein/No  
☐ EN-71-1:2015-02  
☐ EN-71-2:2011+A1-2014  
☐ EN-71-3: 2013+A1-2014  
andere/other:   

 

Die Artikel erfüllen die Bestimmungen der REACh-VO (EG) Nr. 1907/2006  
Article comply with regulation 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of 
Chemicals (REACH) 

☒ Ja/Yes  ☐ Nein/No  
 

Die Artikel erfüllen die Bestimmungen des Produktsicherheitsgesetzes (ProdSG)  
Article comply with regulation 2001/95/EG concerning on general product safety  

☐ Ja/Yes  ☒ Nein/No  
 
 

Mit der Ausstellung dieser Konformitätserklärung übernimmt der Hersteller die Verantwortung für die Konformität des 
Produktes. 
This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.  
 
 
22.10.2024 Leo Jakobs 

Geschäftsleitung / Managing Director 
 
 

Ausstellungsdatum 
Date of issue 

Name und Stellung in der Firma Name and function 
Name and position in the company 

Unterschrift 
Signature 

 


